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1) Teachers and Helpers for Sunday school classes, Children’s Worship classes, Friday Night classes and BTT rooms. These are the positions that will have direct contact with our babies to 5th grade children. Therefore, all of our volunteers will need to go through a background check process. We have a quarterly system, in which teachers are rotated one or two times a year.

2) Brothers or Sisters to help clean the toys, organize the rooms or purchase supplies for the classrooms; these can be done once a month or more often as needed. These positions do not require background check.

3) Friday Night Safety team members which is currently headed by Anita Wong. (auntieanita.wong@gmail.com)


1. 兒童部需兒童主日學、兒童敬拜、兒童團契和幼兒班老師。因服事對象年紀從嬰孩至小學五年級，因此每一位同工都需填寫背景調查表. 一季為三個月. 老師們一年輪一至兩次.
2. 需弟兄姊妹幫忙清洗玩具, 整理教室用品, 一個月一次, 不須背景調查.
3. 週五晚兒童團契時間安全巡邏值班員. 請洽 Anita Wong.
	(auntieanita.wong@gmail.com)


